

rising stars piano series

新進鋼琴家系列

Javier Perianes

哈維亞·裴瑞亞涅斯



Spanish Sensation

# Javier Perianes

*in Recital*

哈維亞·裴瑞亞涅斯鋼琴獨奏

*"Javier Perianes has all the requisite qualities for stardom... Everywhere he performs he surpasses all expectations."*

Scherzo Magazine, Federico Hernandez

*"Perianes' manner of playing astounds."*

Le Monde de la Musique, Jean Roy  
(December, 2006)

PROGRAMME 節目：

- Schumann Kinderszenen Op. 15
- Beethoven Piano Sonata No. 31  
Op. 110 in A Flat Major

– INTERVAL –

- Mompou Musica Callada (Selection)
- Chopin Sonata No. 3 Op. 58

*Programme is subject to change without prior notice.  
節目如有更改，恕不另行通告*

24.10.2007

| Wed 星期三 | 8pm

Sheung Wan Civic Centre Theatre

上環文娛中心劇院

HK\$360, HK\$240, HK\$180

Ticketing Enquiries & Reservations  
門票查詢及留座：2734 9009

Internet Ticketing  
網上訂票：www.urbtix.hk

Telephone Credit Card Booking    Programme Enquiry  
信用卡電話購票：2111 5999    節目查詢：3518 7290  
info@pphk.org

Presented by 主辦：  
Premiere Performances of Hong Kong  
飛躍演奏香港

Tickets are now available at all URB TIX outlets  
門票現已於各城市電腦售票網發售

www.pphk.org





# Javier Perianes

## 哈維亞·裴瑞亞涅斯

The acclaim accorded to the Spanish pianist Javier Perianes by audiences and critics confirms his status as one of Spain's most exciting young new artists. Hugely popular with Spanish audiences, he broke into the international classical music circuit, wowing audiences with the depth and poetry of his performance.

Born in Nerva in 1978, Perianes is a familiar and sought-after participant at many renowned festivals in Spain. He was invited to perform in distinguished concert series throughout the world, having made notable appearances at Madrid's Auditorio Nacional (Scherzo Cycle for Young 21st Century Pianists), the Tchaikovsky Conservatory in Moscow, Carnegie Hall in New York, and the Shanghai Conservatory.

Championed by Daniel Barenboim and already compared to Arturo Benedetti Michelangeli for his interpretations, he was awarded the Gold Medal for Artistic and Cultural Merit by the Government of Andalusia, Spain in 2005.

Perianes is a frequent prize-winner at competitions, including First Prize and Gold Medal at the 42nd International

Competition Premio Jaén de Piano, and First Prize at the 8th International Piano Competition Fundación Jacinto e Inocencio Guerrero. While touring the UK, Europe, China and South America, Perianes has worked with leading conductors like Jesús López Cobos, Paul McCreech and Libor Pešek.

Highlights of Javier's 2007/08 season include appearances with the London Symphony Orchestra under Daniel Harding, the Saint Petersburg Philharmonic Orchestra, and recitals in Tokyo, Hong Kong and Vancouver. Javier is involved with recording projects for Harmonia Mundi.

For more information about Javier Perianes, please see [www.javierperianes.com](http://www.javierperianes.com).

### 樂

迷及輿論對西班牙鋼琴家哈維亞·裴瑞亞涅斯的一致讚賞，奠定了他作為西班牙最炙手可熱的年輕新進演奏家的地位。深受西班牙樂迷歡迎的裴瑞亞涅斯，以他那富深度和詩意的演出，震攝整個國際古典音樂界樂迷的心扉。

1978年於內爾凡出生，裴瑞亞涅斯是西班牙多個著名音樂節的常客。他曾獲邀到全球多個著名的演奏會中表演，其中重要的演出包括在馬德里國家演奏廳 (Scherzo Cycle for Young 21st Century Pianists)、莫斯科柴可夫斯基音樂學院、紐約卡內基廳以及上海音樂學院。

裴瑞亞涅斯不但得到 Daniel Barenboim 的支持，他的演繹風格更被認為與 Arturo Benedetti Michelangeli 相似，亦於2005年獲頒西班牙安達魯西亞的藝術及文化金獎。

裴瑞亞涅斯在比賽上屢獲殊榮，包括第42屆 Premio Jaén de Piano 國際比賽獲得冠軍及金獎，以及在第8屆 Fundación Jacinto e Inocencio Guerrero 國際鋼琴比賽得到冠軍。他到英國、歐洲、中國及南美洲巡迴演出之餘，亦與世界一流的指揮家合作，包括 Jesús López Cobos、Paul McCreech 以及 Libor Pešek。

裴瑞亞涅斯2007/08年的重要演出包括與 Daniel Harding 指揮的倫敦交響樂團及聖彼得堡管弦樂團的合作，以及在東京、香港和溫哥華的獨奏會，以及參與 Harmonia Mundi 的灌錄工作。

如需得到更多關於哈維亞·裴瑞亞涅斯的資料，請瀏覽網頁 [www.javierperianes.com](http://www.javierperianes.com)。

Limited discounted tickets available for Seniors, Students and Disabled. 50% discount by quota on HK\$240 and HK\$180 tickets. Children under 6 not admitted. Latecomers will be seated at an appropriate break in the programme.

長者、學生及殘疾人士可獲 HK\$240 及 HK\$180 半價門票。優惠門票數量有限，售完即止。6歲以下兒童不允進場。遲到人士將於節目休息時段獲安排進場。



5/F Sheung Wan Municipal Services Building,  
345 Queen's Road Central, Hong Kong  
香港皇后大道中345號上環市政大廈5樓

[www.pphk.org](http://www.pphk.org)